



عام زايد
YEAR OF ZAYED

Circular No. (3) for the year 2018

تعميم رقم (3) لسنة 2018

Date: 12/07/2018
Ref No: CWMH/LTD//103/18

التاريخ: 2018/07/12
الرقم: CWMH/LTD//103/18

Dear/ Environmental Service Providers handling
Waste in the Emirate of Abu Dhabi

السادة/ مزودي الخدمات البيئية العاملين في
مجال نقل النفايات في إمارة أبوظبي

**Subject: Prohibition of Entrance of Skips Loader
to Al Dhafra Landfill**

**الموضوع: منع حاملات النفايات من الدخول إلى
مطمة الظفرة**

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

In order to improve the quality of work and ensure the achievement of strategic objectives of Tadweer which serves the public interest through increasing the utilization of Al Mafraq transfer station by Environmental Service Providers (ESP) which operates 24 hours a day, seven days a week non-stop to provide flexible time for environmental service providers working in waste collection, and to fulfill its main purpose to receive smaller waste collection vehicles and posteriorly load into larger vehicles, we inform that it will be effective from Sunday 05th August 2018 onwards, all waste skip-loaders vehicles which operate in Abu Dhabi region will only be allowed to use Al Mafraq Transfer Station and their entrance will be prohibited at Al Dhafra landfill except the following:

حرصاً منا على تحسين جودة العمل وضمان تحقيق الأهداف الاستراتيجية لتدوير بما يخدم المصلحة العامة من خلال زيادة الاستفادة من محطة التحويل بالمفروق من قبل مزودي الخدمات البيئية والتي تعمل على مدار 24 ساعة لمدة سبعة أيام في الأسبوع دون توقف وذلك لتوفير الوقت المرين لمزودي الخدمات البيئية في عمليات جمع النفايات، وتحقيقاً لغرضها الرئيسي لتلقي مركبات جمع النفايات الأصغر حجماً وتحميل النفايات للمركبات الكبيرة، نحيطكم علماً بأنه اعتباراً من يوم الأحد الموافق 05 أغسطس 2018 فصاعداً سيتم منع وحظر استقبال مركبات حاملات النفايات (Skip-loader) والتي تعمل في منطقة أبوظبي من الدخول إلى مطمة الظفرة والسماح لها بالدخول فقط إلى محطة التحويل بالمفروق باستثناء ما يلي:

1. النفايات الخطرة
2. مخلفات الهدم والبناء
3. المخلفات الخضراء والزراعية والبستنة

1. Hazardous Waste
2. Construction and Demolition Waste
3. Green Agriculture and Landscaping waste



عام زايد
YEAR OF ZAYED

Circular No. (3) for the year 2018

تعميم رقم (3) لسنة 2018

Furthermore, and to achieve waste management system efficiencies and promote segregation, re-use, recycling and resource recovery, ESP and Waste Producers, hereby, are instructed to avoid mixture of different types of waste.

ولأجل تحقيق أفضل كفاءة لنظام إدارة النفايات بتشجيع فرز النفايات وإعادة استخدام المواد وإعادة التدوير واستيراد الموارد، يتوجب على مزودي الخدمات البيئية ومنتجات النفايات اتخاذ التدابير اللازمة لتجنب خلط أنواع مختلفة من النفايات.

For more information, please contact Tadweer by calling Abu Dhabi Government Center through 800555 or via Email: info@cap-cwm.com, Or by visiting one of Tadweer's service centers located all over Emirate of Abu Dhabi.

ولمزيد من الاستفسار يرجى التكرم بالتواصل معنا من خلال مركز اتصال حكومة أبوظبي على الهاتف رقم: 800555، أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com، أو من خلال زيارة مراكز الخدمة لدى تدوير المنتشرة في إمارة أبوظبي.

Thank you for your cooperation ,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ،،،

د. سالم خلفان الكعبي
المدير العام بالإنابة